
 

 PROTOKOLL 

FÖRSAMLINGSRÅDET Sammanträdesdatum §XX-XX 
I TILLBERGA FÖRSAMLING       2024-02-24 
 

Plats och tid Namn och klockslag Knektgården  

Närvarande ledamöter Namn Henry Öryd, Gun Björklund, Lisbeth Forsgren, 

Annika Karlsson, Ulrika G Lundqvist, Anna Maniez 

 

Frånvarande: Anna-Karin Lodebrink, Caroline Johansson, 

Sten Vedmar 

 

Närvarande ersättare Namn 

 

Övriga närvarande Namn  

 

 

 

 

 §301 

Inledning TF Ordförande hälsar ledamöter och ersättare välkomna och 

förklarar sammanträdet öppnat. Vi presenterade oss för 

varandra då detta var Annas första möte som kaplan. 

 

§302 

Justering Församlingsrådet beslutar 

att utse Gun Björklund och Annika Karlsson till 

justeringspersoner. 

 

 §303 

Upprop Upprop förrättas. 

 §304 

Föregående protokoll Föregående protokolls godkännande bordlades till nästa möte 

pga avsaknad  

 §305 

Kaplanen informerar Församlingsrådets syfte är att värna den lokala förankringen, 

samråd och delaktighet kring gudstjänstlivet, kollektändamålen 

och kyrkorummets utformning 

 Grön zon. Mitt och, hoppas jag, vårt gemensamma 

förhållningssätt är öppenhet, lojalitet och samverkan 

tillsammans. Jag föreslår att vi försöker odla gröna zoner, dvs 

en atmosfär där vi ser varandra som samarbetspartners och 

utgår från samlande tillit, snarare än röda zoner av splittring, 

misstro och vi-dom-kultur 
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 Information. Vi arbetar hårt med att få ordning på 

informationen, i samverkan mellan församlingsråd, värdar och 

församlingsbor, samordnare och chefer samt 

kommunikationsavdelningen. De principer vi arbetar efter är 

dels att få ut information till alla oavsett bostadsort, ålder och 

funktionsförmåga, des att skapa samordning och trovärdighet i 

informationen så att den tydligt är utsänd av Svenska kyrkan, 

dels att stärka och lyfta våra ideella så att initiativ och 

engagemang stärks. Vi behöver också rusta upp våra 

anslagstavlor samt annonsera på ICA Hökåsen 

 Högmässa eller mässa. Vi har talat om att justera mässan i 

Hubbo till att vara en högmässa istället. Det skulle inte 

innebära så stor förändring i agendan, endast att man läser alla 

texterna istället för endast en. Många upplever att det känns för 

högtravande med en högmässa, men andra upplever att det 

kunde vara fint att ”hålla fanan högt” med tanke på att det är 

Hubbo som bär hela områdets huvudgudstjänst varje söndag. 

Samtalet fortsätter om detta. Generellt önskas bättre agendor 

framöver, med finare papper och med kyrkorna på, som i 

Norrbo. 

Kyrkvärdsutbildning. Anna vill samla kyrkvärdarna under 

våren för att fördjupa och dela kunskaper och erfarenheter. 

Inbjudan kommer lite längre fram. Önskemål finns om att göra 

sådana samlingar tillsammans med andra församlingar. Anna 

fick i uppdrag att även stärka upp gudstjänstschemat genom att 

förutom kyrkvärdar föra in präster för varje söndag. 28 april 

välkomnas Henry Öryd som ny kyrkvärd  

 

 §306 

Knektgården  Yttrande. 

 Församlingsrådet har ett starkt önskemål om att bevara 

verksamheten i Knektgården. Vi talade dels om olika sätt att 

bringa inkomster till verksamhet och fastighetsunderhåll, dels 

om olika slags verksamheter som vi gärna utvecklar framöver. 

Önskemål finns om att besöka Paletten för inspiration  

Inkomstbringande förslag är:  

Kristen förskola,  

Stiftets/pastoratets kontor kan sprida ut så att några sitter på 

KG.  Det är lättare avyttra eller hyra ut lokaler inne i stan. 

Scouter  

Fritids i samverkan med skolan (skolan bedriver idag fritids i 

skolans lokaler)  

Minnesstund, barnkalas, födelsedagskalas.  

Tillberga grannskapsservice (förening) 

Föreningar 

Café, privat regi 
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Fritidsgård kommun/kyrka samarbete 

 

Tankar om verksamheter som kan utvecklas framöver är: 

Babymassage 

Caféföredrag 

Spa för själen 

Konfirmation för vuxna – katekumenat 

Vuxendialog 

Existentiell bokcirkel 

 

 §307 

Kollekt  Kontanter i kollekten ska redovisas som de är och inte ”bytas” 

mot att någon Swishar istället. Detta enligt ekonomienheten 

och Annika Karlsson.  I stället får vi uppmana kyrkobesökare 

att helst Swisha själva redan från start eller be en bänkgranne 

om hjälp - kyrkvärden får inte göra det. Det vore bra med en 

QR kod på agendorna, så att det blir enklare att 

Swisha.  Förslag på att QR kod sätts upp även vid utgången 

med information om kollektändamål framkom 

 §308 

Inventarier Inventarieansvarig ska få hjälp av Anders Lunden att gå 

igenom inventarierna, listor mm. En ordentlig förteckning med 

allt dokumenterat i text. Silverutställning i sommar i 

domkyrkan där ska tas fram vad vi vill bidra med 

 §309 

Hamiltonfonden Henry tar kontakt med Grannskapsservice och kontrollerar om 

tidigare annons kan hittas där. Hamiltonfonden. Vi behöver 

skyndsamt utforska hur vi ansöker till fonden, som kan erbjuda 

viktiga resurser. Anna har kontaktat Ylva, som finns med i en 

mailkonversation. Det visade sig vara en mottagare av medel, 

inte en ansvarig företrädare. Vi forskar vidare. Den heter 

Stiftelsen Elisabeth Hamiltons donationsfond och har 

organisationsnummer 878000-3714 

 §310 

Nästa möte Nästa möte sattes till 23 april kl 17.00 på Knektgården 

 

 §311 

Avslutning TF Ordföranden tackar samtliga närvarande för dagens 

sammanträde. 
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Underskrifter: Sekreterare _______________________ 

  Ulrika Granberg Lundqvist 

 

  

 TF Ordförande _______________________ 

  Henry Öryd 

 

 

 Justerare _______________________ 

  Gun Björklund 

 

 

 Justerare _______________________ 

  Annika Karlsson 


